
 
Protokoll från schnauzerringens styrelsemöte 25-11-2019 
 
Medverkande: Maria Ringbom, Ida Björklund, Sylvia Johansson, Lena Lindberg, Jan Hockart 
Förhindrade: Anki Thörnestad, Anne Svensson, Karin Björklund, Ingela Melinder 
 
Föredragningslista:  
1. Mötets öppnande: Jan öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
2. Val av justeringsperson: 

Till att justera protokollet utsågs Maria Ringbom  
3. Godkännande av föredragningslista: 

Godkändes med tillägg av 2 punkter.  
Samanställningen om HD som lagts ut på uppfödarsidan under övrigt. 
Ida punkt 9 ronden 

4. Avelskommittén: Ingen representant med 
4.1. RAS:  
4.2. Uppfödarmöte (nästa uppfödarmöte) Önskemål om mera tid för diskussion. Helst 

om HD.  
5. Schnauzerbladet  

5.1. Julnummer 6/19 
Fattas lite material. Inga annonser från uppfödare än. Sista datum för inskickning av 
material 16/12.  

6. Ekonomisk Rapport: 
 PG 59500, sparkonto 59000. 13 har begärt ersättning för BPH. Medlemsantal plus 5.  
78 sålda kalendrar. 10 kalendrar ska gå till sponsorer. 

7. Administration  
7.1. Sponsorsvård:   

7.1.1. Sponsorspaket: Har inte kommit fram till några paket än. 
7.1.2. Annonser i nästa schnauzerblad: Annonser i schnauzerbladet får ligga kvar. 

8. Årets hund: Nytt för i år är att utställningsresultat meilas till en separat meiladress. All 
info finns på hemsidan. Finns även ifyllnadsbara formulär att lagda ner på hemsidan. 

9. Ronden: Ronden 2020 16 maj Eskilstuna Vilsta i samband med SSPK utställning 17 maj. 
10. Årsmöte 

10.1. Verksamhetsberättelser och verksamhetsplaner: Ska vara inne 31/12. Ska 
publiceras senast 7 dagar innan årsmöte. Motioner ska vara inne 6 veckor innan 
årsmötet. 2020-01-11 

10.2. Stadgar. Förslag ligger ute på hemsidan 
10.3. Styrelseförslag till årsmöte: Logotype 
10.4. Eventuella motioner: Ska vara styrelsen tillhanda 2020-01-11 

11. PR/info  
11.1. Förslag logotype: Endast ett förslag har kommit in. Beslut tas på årsmötet. 
11.2. Aktivitetskalender: Rullar på 
11.3. Rasmonter: Diskuterades hur mycket material som finns. Vill ju helst inte        

beställa nytt med den gamla loggan.  
12. Medlemsaktiviteter: En schnauzerpromenad har avhållits, samt ett BPH. Två ytterligare 

promenader ska hållas runt om i landet. 
13. Övriga frågor. Sammanställning HD som Jan har lagts upp uppfödarsidan. Var har den 

kommit ifrån. Vilken källa. Kanske kolla med Bodo. Jan kollar vidare. 
Diskuterades kryptorchism och tandproblem. Kommande ämnen för uppfödarmöte 
kanske. 

14. Nästa Möte:  30 december 2019 kl 19 
15. Mötets avslutning: Jan avslutade mötet och tackade för visat intresse  
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